
 

 

 
 

 

Poznań, 7 maja 2024 r. 

 

Interpelacja 

ws. powstania Dzielnicowego Centrum Sportu na Winogradach 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Mieszkańcy poznańskich Winograd oraz sąsiadujących Winiar zgłaszają potrzebę 

powstania kompleksowego Dzielnicowego Centrum Sportu, który mógłby obsłużyć 

społeczność lokalną w zakresie usług sportowych (siłownia, hala, miejsce do uprawiania tzw. 

slow sports czy rekreacyjnego spędzania czasu wolnego). Zwracam się z uprzejmą prośbą o 

informację, czy miasto rozważało koncepcję powstania takiego obiektu, szacowało koszt 

powstania takiego obiektu oraz analizowało potencjalne miejsca powstania takiego obiektu. 

 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


